
Uchwała nr 18/2023 
Młodzieżowego Sejmiku Województwa Mazowieckiego 

z dnia 24 marca 2023 r. 
 

w sprawie wyrażenia zgody na udział radnych Młodzieżowego Sejmiku Województwa 
Mazowieckiego w Konferencji podsumowującej prace nad strategią dla Młodzieży 2030+ 
 
Na podstawie § 14 ust. 1 pkt 1 i ust. 3 i 4 oraz § 21 ust. 2 Statutu Młodzieżowego Sejmiku 
Województwa Mazowieckiego stanowiącego załącznik do uchwały nr 9/22 Sejmiku 
Województwa Mazowieckiego z dnia 22 lutego 2022 r. w sprawie utworzenia Młodzieżowego 
Sejmiku Województwa Mazowieckiego i nadania mu statutu (Dz. Urz. Woj. Maz. Poz. 2296) – 
uchwala się, co następuje: 
 

§ 1. 
1. Wyraża się zgodę na udział następujących radnych Młodzieżowego Sejmiku Województwa 

Mazowieckiego w Konferencji podsumowującej prace nad strategią dla Młodzieży 2030+, 
odbywającej się w dniu 25 marca w Filharmonii Świętokrzyskiej w Kielcach: 

1) Andżelikę Cibor, 
2) Julię Prus, 
3) Józefa Pietralę, 
4) Filipa Małka, 
5) Natalię Magrytę, 
6) Wiktorię Kieszkowską, 
7) Yanę Kruk. 

2. Zobowiązuje się radnych, o których mowa w ust. 1, do przedstawienia na najbliższej sesji 
Młodzieżowego Sejmiku Województwa Mazowieckiego, sprawozdania z przebiegu 
Konferencji podsumowującej prace nad strategią dla Młodzieży 2030+.  

 
§ 2. 

Uchwałę podejmuje się w drodze korespondencyjnego uzgodnienia (tryb obiegowy). 
 

§ 3. 
Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącej Młodzieżowego Sejmiku Województwa 
Mazowieckiego. 
 

§ 4. 
Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 
 

Przewodnicząca Młodzieżowego 
Sejmiku Województwa 
Mazowieckiego 
 
Marcelina Maciąg 

 
 
 
 



Uzasadnienie 
Konferencja podsumowująca prace nad strategią dla Młodzieży 2030+ jest wydarzeniem 
organizowanym m.in. w celu podsumowania prac nad aktywizacją Młodzieży. Podczas samej 
konferencji odbędą się także warsztaty doskonalące umiejętności pozyskiwania funduszy na 
działanie. Jako Młodzieżowy Sejmik Województwa Mazowieckiego liczymy na zdobycie 
przydatnej wiedzy, którą na sesji podzielą się z nami delegaci. Zamierzamy także 
propagować wiedzę o naszych działaniach poprzez promowanie Sejmiku podczas 
wydarzenia przez Radnych. 

 


